
8

8

8

8

6

7

7

7

59

C - dobře

Závěrečné stanovisko: 2) předloženou práci

1) viz druhá strana formuláře; 2) doporučuji nebo nedoporučuji k obhajobě

CELKOVÉ HODNOCENÍ1)

 7.  Využitelnost výsledků práce v teorii a praxi

 8.  Formální úprava práce, vč. jazykové správnosti

Posudek oponenta bakalářské práce

Autor práce:

Patrik Postava

Hromadná doprava z okrajových částí města

Název práce:

Vysoká škola logistiky o.p.s.

Katedra bakalářského studia

Akademický rok 2019/2020

Oponent práce:

Souhrnné výsledky (každé kritérium hodnoceno 0 - 10 body):

 3.  Rozsah a kvalita zpracované literatury

 4.  Logická stavba, struktura a provázanost textu

 5.  Tvůrčí přístup k řešení a jeho originalita

 1.  Zpracování tématu, soulad se zadáním

Ing. Libor Kavka, Ph.D.

 6.  Splnění cílů práce, kvalita závěrů a doporučení

 2.  Cíl práce a jeho formulace

doporučuji k obhajobě

CELKOVÝ POČET BODŮ
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Datum:

body

  0 - 30

31 - 40

41 - 50

51 - 60

61 - 70 B - velmi dobře

nad 70

Práce se doporučuje k obhajobě, pokud celkové hodnocení dosáhlo minimálně 31 bodů! 

CELKOVÉ HODNOCENÍ:

Další podněty a připomínky k práci, ke kterým by se měl autor vyjádřit v rámci rozpravy:

Podpis oponenta:

A - výborně

známka

F - nevyhověl

E - dostatečně

D - uspokojivě

C - dobře

Předložená bakalářská práce se zabývá analýzou dopravní dostupnosti hromadnými dopravními
prostředky do okrajové městské části Bílany města Kroměříže. V rámci práce je popsána situace ve
zmíněné lokalitě jak z hlediska místopisného, tak z hlediska linek dopravní obslužnosti. Pro lepší
představu by bylo dobré doplnit text přehledovou mapou. Další část tvůrčí práce je věnována
dotazníkovému šetření mezi obyvateli zájmové oblasti. Po formální stránce se na několika místech práce
objevují překlepy, přejaté myšlenky jsou řádně citovány, bylo použito dostatečného množství pramenů.
Předloženou práci hodnotím jako dobrou a doporučuji k obhajobě. Otázky oponenta: 1. Nelíbí se mi
neaktuálnost obrázku č. 2.2. Kolik má město Kroměříž v současnosti obyvatel? 2. Ve své práci zmiňujete
nevhodně umístěné zastávek. Jak je to s časy příjezdů a odjezdů. V jakém taktu či časech je řešena
dopravní dostupnost MHD? Tady problémy nejsou? 3. Jaké by byly předpokládané náklady při
"znovuobnovení" linky č.9?

25. květen 2020
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